

Date :

التاريخ : 16 سبتمبر 2024

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market

السيد/ حامد أحمد علي المحترم،،،
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي

Greeting ,,,

تحية طيبة وبعد ،،،

With reference to our disclosure dated 19/10/2023, we would like to inform you that we have received from our associate company, IFA Hotels & Resorts K.S.C., its disclosure dated 16/09/2024 regarding the launch of the joint venture project of a subsidiary of IFA Hotels & Resorts, the "Orla Infinity - Dorchester Collection, Dubai" project, whereby the subsidiary company has signed a contract worth AED 279.5 million (KWD 23.26 million) with Innovo Build Group to carry out the construction works for the project.

بالإشارة إلى افصاحنا المؤرخ في 2023/10/19 ، نفيديكم علما بأنه قد ورد إلينا من شركتنا الزميلة شركة ايفا للفنادق والمنتجعات ش.م.ك. بإفصاحها المؤرخ في 2024/9/16 والمتعلق بإطلاق مشروع المحاصة الخاص بشركة تابعة لشركة ايفا للفنادق والمنتجعات مشروع "أورلا انفينيتي - دورشيستر كوليكشن، دبي"، بقيام الشركة التابعة بتوقيع عقد بقيمة 279.5 مليون درهم اماراتي (23.26 مليون دينار كويتي) مع مجموعة Innovo Build للقيام بالأعمال الإنشائية للمشروع.

The financial impact cannot be determined at present.

ولا يمكن تحديد الأثر المالي في الوقت الحالي.

Regards ,

وتفضلوا بقبول فائق التحية والتقدير ،،،



صالح صالح السلمي
رئيس مجلس الإدارة
Saleh Saleh Al-Selmi
Chairman